

Title (en)
Bag with adhesive tape

Title (de)
Beutel mit Klebestreifen

Title (fr)
Sachet avec ruban adhésif

Publication
EP 1526081 A1 20050427 (DE)

Application
EP 04023525 A 20041002

Priority
DE 10349981 A 20031024

Abstract (en)
Bag (1) made from a thermoplastic film comprises a front wall and a rear wall connected together to form an opening (7) by a base seam (18) and/or side seams, and an adhesive strip (8) fixed to the inner side (9) of the front wall to adhere to the inner side to reduce the cross-section of the opening. Preferred Features: The adhesive strip has a first region on its adhesive side with a permanent adhesive, and a second region provided with a semi-permanent adhesive.

Abstract (de)
Beutel aus thermoplastischer Kunststofffolie mit einer Vorderwand (2) und einer Rückwand (3), die unter Bildung einer Einfüllöffnung (7) durch eine Bodennaht (6) und/oder Seitenschweißnähte (4, 5) miteinander verbunden sind und mit einem auf den Beutel (1) befestigten Klebestreifen (8), wobei auf der Innenseite der Vorderwand (2) ein Klebestreifen (8) befestigt ist, der zur Verringerung des Querschnitts der Einfüllöffnung (7) an der angrenzenden Innenseite (9) aufklebbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 33/20

IPC 8 full level
B65D 33/20 (2006.01); **B65F 1/00** (2006.01); **B65F 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 33/20 (2013.01); **B65F 1/0006** (2013.01); **B65F 1/06** (2013.01)

Citation (search report)
• [XA] US 6397560 B1 20020604 - WEDER DONALD E [US]
• [XA] EP 1167220 A2 20020102 - SONOCO DEV INC [US]
• [X] EP 1090849 A2 20010411 - LEER PACKAGING DEUTSCHLAND GMB [DE]
• [XA] GB 2335652 A 19990929 - PFANKUCH MASCHINEN GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR

DOCDB simple family (publication)
EP 1526081 A1 20050427; DE 10349981 B3 20050519

DOCDB simple family (application)
EP 04023525 A 20041002; DE 10349981 A 20031024